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Generalitat de Catalunya
Departament d’Ensenyament
Escola  Maria Ossó
Carrer Ramon Dalmases 2-10  08870
Sitges
Tel. 93 894 07 13
a8053583@xtec.cat

CURS 2022-2023
PRIMERA ACTA DEL CONSELL ESCOLAR ORDINARI TELEMÀTIC MEET

Data: Dilluns 19 de setembre de 2022

Hora: 16’45h.

Ordre del dia:

1. Plantilla curs 2022-23.
2. Resultats competències bàsiques curs 2021-22.
3. Altres.
4. Precs i preguntes.

Desenvolupament i acords

1. Plantilla curs 2022-23.

La directora explica com queda composada la plantilla de l’escola per a aquest nou curs:
les persones nouvingudes al centre, les que han marxat i les que s’han pogut recuperar
del passat curs. Aquest curs comptarem amb una nova TEI a EI3. També informa que
ens han donat una plaça complerta d’aula d’acollida.

2. Resultats competències bàsiques curs 2021-22.

Respecte a aquest punt, la directora comparteix i llegeix amb tots/es els/les assistents el
document dels resultats de les competències bàsiques de 6è del curs passat. En general
han estat resultats bastant bons i en el bon camí de la superació de resultats cada curs
tenint en compte el nivell de complexitat A on està ubicada l’escola.

3. Altres.

Tot seguit, la directora informa de les obres que s’han dut a terme a l’estiu.
S’ha pintat tota la reixa exterior de l’escola. S’ha fet un manteniment dels parterres, s’ha posat
parquet al gimnàs i malauradament ha quedat pendent la construcció d’un teatre al gimnàs per
falta de disponibilitat de les empreses sol·licitades. Des de l’Ajuntament de Sitges confien en
tenir-ho fet abans de Nadal.
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Respecte a aquest tema, la directora informa que es preveu fer un projecte de teatre a
5è (La Bruna), oferir una activitat extraescolar de teatre (gat per lleure), que vinguin a fer
tallers de dansa de l’IAB i realitzar una activitat de teatre per a famílies.
Seguidament, s’explica que l’AFA ha comprat mobiliari pel pati: un tobogan i una caseta
per al pati d’infantil i una cuineta per al pati de cicle inicial.

4. Precs i preguntes.

Per acabar, l’AFA i la directora fa la demanda urgent i molt a curt termini de dotar de
ventiladors les aules de l’escola que falten degut a les altes temperatures que estem
patint. Des de l’Ajuntament responen que faran un esforç per a intentar-ho.
Finalment, l’AFA demana fer una obra d’ampliació de la cuina de l’escola degut a
l’increment en el nombre d’usuaris i degut a la necessitat d’emmagatzemar productes i
estris per a cuinar
.

Sense cap punt més ni prec ni pregunta s’aixeca la sessió essent les 17’55h.

                                                                                                                                                
I per què així consti, signa la present acta la secretària del centre, amb el vist i plau  de la Direcció.

Segell del centre
                                                                 Vist-i-plau

Na Cintia Torrico Sànchez                                           Na Eva Mª Torres Farrarons

Secretària del centre                                                      Presidenta del Consell Escolar

Sitges, a 19 de setembre de 2022


